
Делегат Стјепан Крешић упутио је питање Савјету министара БиХ које гласи:  

 

''У којој фази је поступак верификације Института за акредитовање БиХ (БАТА) 

и када ће бити потписан мултилатерални споразум (МЛА) између Института за 

акредитовање БиХ (БАТА) и Европске организације за акредитацију?'' 

 


